
Retsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 20. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 899

Vil ministeren redegøre for, hvor mange psykiatriske patienter der gennem de

sidste 10 år er rømmet fra psykiatriske lukkede afdelinger/hospitaler, hvad der

har ligget til grund for rømningen, hvad konsekvensen har været efterfølgende

for den enkelte samt afdelingen/hospitalet, og vil ministeren redegøre for, om

det er normalt på disse afdelinger/hospitaler, at de fysiske indretninger er så-

ledes, at det tilsyneladende er muligt overhovedet at stikke af samt hvilke initi-

ativer, der er taget for at undgå rømninger fremadrettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod Poulsen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod.Poulsen@ft.dk og

til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
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